
Protokół Nr 15/22 
 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, które odbyło się w dniu 14.07.2022r. 
o godz. 9.00,  on- line. 
 
Posiedzeniu przewodniczyła Pani Marta Cicha– Przewodnicząca ww. Komisji. 
 
Obecni wg załączonej listy obecności (zał. nr 1). Radni i skarżący zostali skutecznie 
powiadomieni o terminie Komisji. 
 
Ad.1 
Informacja nt. przyjęcia porządku obrad  nie było uwag, przyjęto. 
Porządek obrad (zał. nr 2). 
 
Ad.2 
Informacja nt. przyjęcia  protokołu Nr 14/22 z dnia  24.03.2022 r. - nie było uwag, przyjęto. 
 
Przewodnicząca Komisji. Pani Marta Cicha– odczytała projekt uchwały. 
 
Ad. 3 
Analiza skargi i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 
bezczynność organu na przewlekłość postępowania (zał. nr 3) 
uzasadnienie-  W dniu 5.06.2022 r.  wpłynęła do Rady Miejskiej skarga  na  bezczynność 
organu na przewlekłość postępowania w przedmiocie udostępnienia informacji publicznej. 
Z uzyskanych wyjaśnień  i opinii prawnej wynika co następuje: Skarga nie dotyczy 
udostępnienia informacji publicznej lecz załatwiania skargi w indywidualnej sprawie 
skarżącego załatwianej przez Pabianickie Centrum Medyczne sp. z o.o.  Z uwagi na 
charakter prawny tego podmiotu skarga została przekazana do załatwienia wg właściwości 
Radzie Nadzorczej ww. spółki. Rada Miejska nie jest organem uprawnionym na podstawie 
art. 229 pkt.3 kpa do merytorycznego rozpatrywania przedmiotowej skargi. Zgodnie 
z art. 239 ustawy z dnia 14 czerwca 1960r. Kodeks postępowania administracyjnego (t.j. 
Dz. U. z 2021 r. poz. 735, 1491, 2052 ) w przypadku gdy skarga, w wyniku jej rozpatrzenia 
została uznana za bezzasadną i jej bezzasadność wykazano w odpowiedzi na skargę, 
a skarżący ponowił skargę bez wskazania nowych okoliczności organ właściwy do jej 
rozpatrzenia może podtrzymać swoje stanowisko z odpowiednią adnotacją w aktach sprawy 
bez zawiadamiania skarżącego. 
 
Radny Piotr Różycki –  poprosił o szersze wyjaśnienie dlaczego tak długo to rozpatrywane 
i dlaczego kierujemy do Rady Nadzorczej PCM. 
 
Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych Ewa Smuga -skarga dotyczy braku odpowiedzi  na 
pisma Skarżącego. Skarga nie spełnia wymogów dot. udostępnienia informacji publicznej. 
Całość korespondencji dotyczyła zastrzeżeń co do wątpliwości skarżącego  dotyczące 
zaznaczenia w systemie szpitala danych pacjenta. Inspektor danych osobowych nie 
stwierdził nieprawidłowości , korespondencja trwa  od ub. roku. W styczniu złożył skargę do 
Prezydenta bo nie po jego myśli było rozstrzygnięcie. Organem kontrolnym prezydenta jest 
Rada Nadzorcza. Skarżący wysyła skargi do różnych instytucji. Urząd Wojewódzki  nie miał 
zastrzeżeń co do prowadzonego postępowania Rada Nadzorcza wypowiedziała się ale nie 
odpowiedziała skarżącemu .Sama w sobie w skarga  nie dot. odmowy informacji publicznej. 
 
Radny Piotr Różycki – skarżący czuje się pokrzywdzony. To  że skarżący w terminie nie 
otrzymał odpowiedzi to podlega Prezydentowi. Nie do końca uważa, że skarga nie jest 



zasadna. 
 
Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych Ewa Smuga - ale to właśnie Prezydent  ma Radę 
Nadzorczą  jako organ kontrolny. 
 
Radny Piotr Różycki –  ale to Prezydent jest nad Radą Nadzorczą, czy ta odpowiedź została 
udzielona ?. 
 
Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych Ewa Smuga -z tego co wie nie została udzielona. 
 
Naczelnik Biura Rady Arkadiusz Bujacz- Rada  i komisja nie decyduje czy  skarga jest 
zasadna czy nie, tylko pozostawia ją bez rozpatrzenia bo  Rada nie jest organem właściwym 
w sprawie. 
 
Radny Piotr Różycki – chodzi  o brak informacji dla skarżącego. 
 
Naczelnik Biura Rady Arkadiusz Bujacz- oczywiście komisja może do Prezydenta 
wnioskować, aby Rada Nadzorcza udzieliła wyjaśnień. Rada  Miejska  przekazuje  podjętą 
uchwałę do Prezydenta. 
 
Głosowanie jawne imienne: za przyjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 
bezczynność organu na przewlekłość postępowania,  pozostawiając ja bez rozpatrzenia -5, 
przeciw - 0, wstrzymało się – 2. Zaopiniowano pozytywnie. 
 
Ad. 4 
Sprawy różne - nie zgłoszono. 

Wyniki głosowania imiennego (zał nr 4). 

Załączniki ujęte w protokole są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 
Przewodnicząca Komisji zamknęła posiedzenie Komisji o godz. 9.10. 
 
 
 Protokółowała:                  Przewodniczyła: 
 
 
        Monika Ludziejewska                                                        Marta Cicha 


